
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XIII 

XIII Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 28 października 2019 r. Obrady 

rozpoczęto 28 października 2019 o godz. 17:30, a zakończono o godz. 19:18 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Posiedzenie XIII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad Radni 

otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi i zapytał, czy są wnioski o wprowadzenie zmian. 

Brak wniosków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Frédéric Coppin odczytał porządek obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu Wspólnego Posiedzenia Komisji z dnia 30.09.2019 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół Radni otrzymali  

w terminie, zgodnie ze statutem. 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu Wspólnego Posiedzenia Komisji z dnia 30.09.2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół z posiedzenia 

Komisji został przyjęty 

4. Przyjęcie protokołu XI Sesji Rady Miejskiej z dnia 03.10.2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu XI Sesji Rady Miejskiej z dnia 03.10.2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Luty 

 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół z XI sesji został 

przyjęty. 

 

5. Przyjęcie protokołu Wspólnego Posiedzenia Komisji z dnia 04.10.2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu Wspólnego Posiedzenia Komisji z dnia 04.10.2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół z posiedzenia 

Komisji został przyjęty 

 

6. Przyjęcie protokołu XII Sesji Rady Miejskiej z dnia 07.10.2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu XII Sesji Rady Miejskiej z dnia 07.10.2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 



Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół z XII sesji został 

przyjęty. 

 

7. Przyjęcie protokołu Wspólnego Posiedzenia Komisji (burza mózgów) z dnia 

14.10.2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu Wspólnego Posiedzenia Komisji (burza mózgów) z dnia 14.10.2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) Michał Luty 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół z posiedzenia 

Komisji w dniu 14 października  został przyjęty 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Tułowice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Tułowice  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 r.  

 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Luty 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Frédéric Coppin stwierdził, że a Uchwała  

nr XIII/67/2019 została podjęta. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Frédéric Coppin powiedział, że Skarbnik Gminy 

szczegółowo omówiła projekt uchwały na posiedzeniu Komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) Michał Luty 

 

Uchwała nr XIII/69/2019 została podjęta. 

 



10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Frédéric Coppin powiedział, że Skarbnik Gminy 

szczegółowo omówiła projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji i zarządził 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Frédéric Coppin stwierdził, że a Uchwała nr 

XIII/68/2019 została podjęta. 

 

11. Informacja Regionalnej Izby Obrachunkowej o przebiegu wykonania budżetu gminy 

za I Półrocze 2019 oraz informacja z wykonania budżetu za I Półrocze 2019 i za III 

kwartał 2019 r. 

Bożena Gąska Skarbnik Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

realizacji budżetu gminy za I półrocze 2019r. 

Brak pytań. 

12. Informacji Prezesa Sądu Rejonowego w Opolu w sprawie podmiotów, w których jest 

wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił statystykę osób skierowanych do wykonywania 

prac społecznie użytecznych oraz przepracowanych przez nie godzin. 

Brak pytań. 

 

 



13. Informacja o podjętej uchwale przez Komisje do Spraw Budżetowych z dnia 

14.10.2019 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij powiedział, ze w związku z rezygnacją Radnego 

Krzysztofa Mroza z funkcji Przewodniczącego Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych,  

na posiedzeniu w dniu 14 października br., Komisja podjęła uchwały w sprawie odwołania 

Krzysztofa Mroza oraz  powierzenia funkcji Przewodniczącego Komisji Radnemu 

Krzysztofowi Chodorowskiemu. 

 

14. Informacja Sołtysów o istotnych dla sołectwa sprawach w III kwartale 2019 r. 

Andrzej Pochopień Sołtys Goszczowic przygotował prezentację z działalności sołectwa  

w III kwartale 2019r. 

Katarzyna Stefan Sołtys Ligoty Tułowickiej zaprezentowała wydarzenia w III kwartale 2019r. 

Agnieszka Zawadzka Sołtys Skarbiszowic przygotowała prezentację najważniejszych 

wydarzeń w Sołectwie w III kwartale br. 

Lucyna Słomka przedstawiła sprawy istotne dla Sołectwa w II kwartale br. 

Beata Nadybska Sołtys Tułowic Małych przedstawiła prace wykonane w sołectwie oraz 

odbyte spotkania. 

 

15. Informacja z działalności Komisji Rady za III kwartał 2019 r. 

 

Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach w III kwartale  

br. przedstawili Przewodniczący poszczególnych Komisji: 

1. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Jan Bojkowski, 

2. Komisja Spraw Społecznych – Radna Anna Sokulska, 

3. Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Przewodniczący Krzysztof Mróz, 

4. Komisja Rewizyjna Przewodniczący Krzysztof Ptak. 

 

16. Informacja Rady Miejskiej za III kwartał 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady omówił wyświetlona prezentację obrazującą statystykę posiedzeń  

i pracy Rady Miejskiej w Tułowicach w III kwartale 2019r. 

 

17. Podsumowanie wyników Burzy Mózgów Radnych z dnia 14.10.2019 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij przedstawił wyniki „Burzy mózgów”, która odbyła 

się w dniu 14 października 2019r.stwierdzając, że przygotowany wykaz inwestycji jest nijako 

drogowskazem podczas projektowania budżetu Gminy na rok przyszły. 

Brak pytań. 

 

18. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski, odniósł się do poruszonego w sprawozdaniu kwartalnym 

Sołtys Lucyny Słomki tematu sprzątania wsi. Przypomniał, iż w sołectwie jest wskazana 



osoba do utrzymywania porządku, a Sołtys powinien nadzorować jej pracę. Podniósł ważność 

rozmów gwarantujących porozumienie nawet w najtrudniejszych sprawach. 

Sołtys Lucyna Słomka powiedziała, że nie zna zakresu obowiązków osoby wskazanej do 

sprzątania terenu Szydłowa. 

Burmistrz przestawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, poruszając wiele spraw 

dotyczących Gminy. Poinformował również o zawieszeniu przez PKS kursów autobusowych, 

gdzie argumentem było małe zainteresowanie przejazdami. Powiedział o ogłoszeniu 

upadłości przez Firmę Neo Tech działającą na terenie Tułowic. Wspomniał również o dużym 

zainteresowaniu mieszkańców i uczestnictwie w zorganizowanym przez Radę Seniorów 

„Pikniku Senioralnym”. 

19. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij przedstawił sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej oraz spotkań w których brał udział osobiście oraz Przewodniczący Rady 

Frédéric Coppin. 

 

20. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja  

o udzielonych odpowiedziach na złożone interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący przedstawił odpowiedź Burmistrza na pismo w sprawie propozycji zmiany 

organizacji ruchu w Tułowicach Małych. 

Powiedział, że wnioski Radnego Krzysztofa Chodorowskiego zostały omówione na 

posiedzeniu Komisji Rady i przedstawił udzielone na nie odpowiedzi. 

Radny Krzysztof Chodorowski zapytał czy kwota w istniejącym projekcie na odwodnienie 

drogi w stronę poligonu, obejmuje cały projekt, czy tylko przepust. 

Burmistrz odpowiedział, że wniosek obejmujący całą drogę, był już składany bezskutecznie 

do FOGR-u. a bez funduszy zewnętrznych trudna będzie jego realizacja. Dodał, że jeśli 

pojawią się jakieś środki inwestycja będzie zrealizowana. 

Radny Tomasz Gala zaproponował zamontowanie lampy na istniejącym słupie, przy sklepie 

Dino, w celu doświetlenia przejścia dla pieszych. 

 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Krzysztof Ptak zawnioskował o zlecenie wykonania pomiaru dymów z kominów  

w celu podjęcia działań mających na celu ukaranie osób spalających odpady i tym samym 

zanieczyszczających powietrze. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o nawiązaniu kontaktu z firmą zajmująca się 

takimi pomiarami oraz wiedzy o koszcie w wysokości 3.900,00 zł., plus zwrot kosztów 

dojazdu za jeden dzień pomiarów. Wspomniał, że aby osobę spalającą odpady ukarać, 

konieczne jest również badanie próbki z paleniska. Powiedział, że jednak od Rady zależy, czy 

zlecić taką usługę, lecz należy zastanowić się czy będzie ona skuteczna. 



22. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że za pomocą aplikacji E-sesja Radni 

otrzymali wykaz listów. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij przedstawił korespondencję, która wpłynęła  

do Rady. Poinformował min. o preliminarzu kosztów Caritasu na rok 2020, omówił jego 

poszczególne pozycje i poprosił Burmistrza o odniesienie się do tematy. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski wskazał na niezbędność obecności i działań Caritasu  

na terenie Gminy oraz poinformował o remontach wykonanych w siedzibie organizacji. 

Dyskutowano na temat diet Sołtysów oraz zasadach potrąceń za ich nieobecność na sesjach. 

 

23. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że wykaz wniosków radni otrzymali  

za pomocą E-sesji, a w dniu dzisiejszym brak jest odpowiedzi. 

 

24. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że wszystkie wnioski zostały omówione 

na posiedzeniu Komisji. 

Radny Krzysztof Mróz o konkursie piosenki senioralnej, który odbył się w Komprachcicach 

gdzie Zespół  „Szydłowianki” zajął III miejsce, a „Szumiący Bór” otrzymał wyróżnienie. 

 

Dyrektor Tułowickiego Ośrodka Kultury Helena Wojtasik zaprosiła wszystkich na obchody 

uroczystości 11 listopada:  mszę oraz przemarsz pod pomnik przy ulicy Porcelanowej. 

Poinformowała o XIII Opolskim Wojewódzkim konkursie pływackim, dla amatorów, który 

odbędzie się 16 listopada na basenie w Tułowicach. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski powiedział o planowanym konkursie recytatorsko-wokalnym 

w Szkole Podstawowej, w 101 rocznicę odzyskania Niepodległości. 

Przewodniczący Rady poinformował o planowanych terminach komisji i sesji w bieżącym 

roku: 

25.11.2019r. godz. 16:00 - wspólne posiedzenie Komisji, 

28.11.2019r.godz. 16:00 - sesja, 

16.12.2019r. sesja budżetowa (posiedzenie Komisji odbędzie się bezpośrednio przed sesją). 

 

25. Zakończenie obrad. 

 

W związku ze zrealizowaniem wszystkich punktów porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Frédéric Coppin zamknął obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

 

  



Frédéric Coppin 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


